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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ZÁŘÍ  2021 

 
 

 
Termín jednání:  ČTVRTEK   9. září 2021 
 
 
Místo jednání:  Restaurace U Dvou koček Tábor, Svatošova 308/3 Tábor 39001 
 
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  20:30 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Kamil Vraspír, Roman Komenda, Petr Jindra 
 
On-line: Jiří Tlustý (odchod 18:45), 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
  
 

 

Navržený program jednání:  bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání  Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu  Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů  Dolejš 

 4) Hlasování Per-Rollam (výjimky SH) 

 5)   PP3 – družstva do zelené skupiny  Matyáš, Dolejš 

 6) informace z jednání manažerů (Pardubice)  Matyáš, Pazderník 

  - DPRR +4  a RPRR+1 – úprava plánů  Matyáš, Dufková 

 7) Informace komisí  předsedové komisí 

  - plány práce jednotlivých komisí 

 8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy   Dolejš, Pazderník 

 9)   Zpráva o čerpání rozpočtu  Dufková 

 10) Rozpočet  členové VV 

  - rozpočet 2021 – úprava po přihláškách (kompenzace)   Matyáš, Dufková 

  - rozpočet 2022 – příprava  

 11) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. Následně 
VV schválil předložený upravený program jednání.  
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Romana Komendu ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

V rámci tohoto bodu proběhla kontrola zápisu a plnění úkolů z minulého jednání VV. Z kontroly vyplynulo, že úkol 
3 – Do příštího jednání (7.10.2021) uskutečnit mezikomisní jednání (KMM – LK) ohledně používání brýlí – toto 
jednání proběhne do konce měsíce září.  
 

4) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 
Jiří Matyáš předložil členům VV Zápis o hlasování Per-rollam VV (pátek 30.7.2021 – úterý 3.8.2021 23:59). 
 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 
ODSOUHLASENÍ VÝJIMEK NA SH 
 

5) PP3 – DRUŽSTVA DO ZELENÉ SKUPINY 

Mezi přítomnými členy proběhla rozsáhlá debata ohledně přihlášených oddílů do programu PP3 – Zelená skupina. 
Jiří Matyáš předložil RVV Vyhodnocení programu PP3 – zelená skupina za sezónu 2020/21. Každý ze členů RVV 
řekl své názory k přihlášeným oddílům. Poté navrhl Lukáš Dolejš hlasování ohledně oddílů zařazených do 
programu PP3 – zelená skupina. Členové RVV se shodli na nepodpoření zařazení SK JUVENIS PŘIBYSLAV do 
PP3 zelená skupina. 

 
HLASOVÁNÍ: Pro 5 PROTI      0  ZDRŽEL SE 1 
 
RVV schválil zařazení těchto oddílů do programu PP3 – zelená skupina: 

- Florbal Soběslav 
- 1. FbK Tábor 
- FBŠ Jihlava 
- Hippos Žďár n.S. 
- Pacovští Honzíci 
- TJ Sokol H. Brod 

 
 

Úkol 09/2021 1: Oznámit oddílům výsledky o přijetí či nepřijetí do PP3 Zelená skupina 

     Termín: 14. 9.2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

6) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ – PARDUBICE (RPRR+1 – úprava plánu) 

Jiří Matyáš a Michal Pazderník informovali o proběhlé schůzce, vysvětlili okomentování odevzdaného RPRR ze 
strany Lukáše Laštovičky, resp. CE KRO. Při jednání s KRO vyplynulo, že je nutné plán udělat ambicióznější, 
nejen v rámci spolupráce s High Level oddíly. Na základě připomínek CE KRO pracovníci sekretariátu s hejtmany 
zapracovali do dokumentu adekvátně ambiciózní změny a Jiří Matyáš podrobně představil všem členům upravený 
RPRR. Členové RVV se s obsahem dokumentu ztotožnili a v diskusi došlo k vytýčení konkrétních cílů a plánů pro 
samotnou realizaci úkolů a projektů, stejně tak jako k námětu k podrobnějšímu probrání v nově obsazených 
odborných komisích RVV zejm. KMM, KRD a KŽF. 

 
HLASOVÁNÍ: Pro 6 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 
VV schválil aktualizovanou verzi RPRR. 
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Úkol 09/2021 2: Zaslat aktualizovanou formu RPRR KRO. 

     Termín: 14. 9.2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

Úkol 09/2021 3: Dle schváleného RPRR rozdělení konkrétních úkolů dle gesce jednotlivých komisí. 

     Termín: 7. 10.2021 

               Zodpovídají: členové RVV 
 

7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen písemný materiál. Informoval o jednáních LK, které se 
týkalo schválení výjimek SH, ostaršení a o plánovaném odstoupení 2 družstev z košové soutěže 5vz1.  
Dále Jiří Tlustý pohovořil o chystané změně košové soutěže 5XS1, která by byla od další sezony pořádána dle 
vzoru 1.ligy dorostenců. 
 
18:45 – Jiří Tlustý odešel z jednání RVV. 
 

Komise přeshraniční spolupráce – Kamil Vraspír pohovořil o letních přátelských zápasech s rakouskými oddíly, 
kterých se zúčastnili oddíly Písku a Milevska. Dále hovořil o pokračování těchto společných turnajů, které se 
odehrají v Linci. 

 

KRR – Lukáš Dolejš mluvil o dokončení akce „Branky 2021“, z financí KCTM bylo dokoupeno kompletní sportovní 
vybavení pro reprezentační výběry. Dále Lukáš Dolejš přednesl žádost o dodání 2 ks branek 120x90 do oddílu 
BEZ Katovice – důvodem je přihlášení nových dětských týmů do soutěží ČF. Tyto branky budou hrazeny 
z regionálního rozpočtu. 

 
HLASOVÁNÍ: Pro 5 PROTI      0  ZDRŽEL SE 0 

 

RVV schválil předání 2 ks branek 120x90 a jejich úhradu z regionálního rozpočtu. 

 

Dále Lukáš Dolejš informoval o proběhlé schůzce v Týně n. V., kde se sešli zástupci jihočeských klubů (Milevsko, 
Štíři, Jindřichův Hradec, Písek, Strakonice a Soběslav), jednání se účastnil i manažer regionu Jiří Matyáš. Mezi 
účastníky proběhlo sdílení zkušeností s prací v oddílech, s nábory atd. Dále proběhla rozsáhlá diskuse ohledně 
používání brýlí v dětských soutěží a informace okolo ženského florbalu. 

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o proběhlém školení stávajících rozhodčích (vyškoleno 
cca 45 rozhodčích, kteří se zúčastnili i fyzických testů). KRD chce zvedat nároky na rozhodčí. Jiří Matyáš dále 
informoval o konání školení pro nováčky, které budou probíhat na základě dohody s jednotlivými oddíly. 

 

KŽS – Roman Komenda předložil vizi komise a proběhla diskuse ohledně fungování dívčích oddílů v regionu. 

 

KMM – Petr Jindra pohovořil o jednání CE KMM a velice podrobně informoval o proběhlém jednání KMM, kde 
hlavním tématem z našeho pohledu bylo používání brýlí v dětských soutěžích, o dovednostních dnech a 
o připravovaných výběrových řízení na SH a trenéry pro krajské reprezentace.  

 

   

8) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM VYSOČINA A KCTM JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš hovořil o Jihočeském florbalu již v rámci bodu 7 (informace KRR). Dále Michal Pazderník informoval 
o proběhlé VH Florbalu Vysočina, kde byl zvolen nový předseda spolku Michal Pazderník a členové VV Florbalu 
Vysočina – Jiří Tlustý a Roman Komenda. Členy spolku také zůstali Jiří Dufek, Jiří Kučera, Miloš Janda a Michal 
Peterka.  
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9) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Petra Dufková připravila pro jednání RVV podrobné čerpání regionálního rozpočtu a přítomným členům vysvětlila 
zpracování tohoto dokumentu. 

 

10) ROZPOČET 2021 
- Úprava po přihláškách (kompenzace)  

Sekretáři regionu představili čerpání rozpočtu a na základě toho proběhla rozsáhlá diskuse. Jiří Matyáš vyzval 
členy RVV aby se vyjádřili k možnosti úpravy nákladů. RVV se shodl, že nechce zasahovat do schváleného 
rozpočtu RVH, kromě technické úpravy v položkách 582/03 a 602/02. 

 

Dále byl RVV informován o přípravách nového rozpočtu 2022. 

 

Úkol 09/2021 4: Dodat šablonu na nový rozpočet 2022 

     Termín: 14. 9.2021 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 

 

Úkol 09/2021 5: Připravit si podklady pro nový rozpočet 2022 

     Termín: 7. 10.2021 

               Zodpovídají: předsedové komisí 

 

 

11) OSTATNÍ 

Jiří Matyáš informoval o přípravách redakčního plánu pro sociální sítě (FB, IG) a regionální stránku na webu ČF. 

 

 

Další jednání RVV: 07. 10. 2021 

 
Jednání ukončeno ve 20:30 hod. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Roman Komenda, jmenovaný ověřovatel 


